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	AUTHORIZATION OF AGENT

I/We (the name of the signed person -----------------------) as (----------------------), on behalf of (---------------------), in addition to my position (---------------------------------)
Of        .......................................................

.......................................................

do hereby appoint and nominate Baianat Intellectual Property and/or Lawyer Numan Shaker Numan and/or Lawyer Ammar Numan Shaker to act jointly and/or separately as my/our agent(s) in Iraq for the registration or renewal or recordal of assignment or change of name or address or merger or amendments of my/our trademarks, patents, Industrial designs and models, copyrights, plant varieties, franchises and licenses and they have the right to register domain names with the Communications and Media Commission (CMS) including the right to assign, correct, add to and cancel the applications of in Iraq.

Notices, requisitions, communications and certificates relating to these matters may be sent to the said agent(s) at the following address, which is also my/our address for service :                   
P.O. Box 55532

Baghdad, Iraq

E-mail: iraq@baianatip.com
I/We hereby undertake to notify the concerned Department(s) of any change in my/our address for service mentioned above during the period of legal protection.

For the aforesaid purpose, I/We authorize the said agent(s) to complete, sign and lodge all documents he/they may deem necessary or appropriate; to withdraw, alter and amend such documents, to keep my/our registrations in force; to appear at all the government and other offices in Iraq and all the requests with its signature and to file and respond to oppositions and submit necessary evidence to the Registrar; to represent me/us before Iraq courts of whatsoever type, competence or grade including filing lawsuits, complaints,  seizure requests and release the seizure and litigation rights, filing the pleadings and appointing of experts, filing appeals, cassation petitions, execution of decisions and judgments and filing the oppositions and appeal and to take all the necessary actions to preserve our aforementioned rights and have the right to notify and to appoint substitute(s) for the performance of all or part of any of the aforesaid acts and terminate him/them. I/We hereby confirm and ratify whatsoever the said agent(s), his/their substitute(s) may lawfully do in accordance with these presents.

The place of Signature: ------------------------------------

The Date of Signature: --------------------------------------

The name of the Signer:  -----------------------------------

The position of the Signer: ---------------------------------

The Company name: -----------------------------------------
	
	تــوكــيــــل

انا/ نحن (اسم الشخص الموقع ---------------)، بصفتي (----------------) عن شركـة (--------------------)، اضافة لوظيفتي (---------------------)
المقيم/ المقيمون --------------------------------------------------------
---------------------------------------------------------
قد عينت/ عينا بيانات للملكية الفكرية و/أو المحامي نعمان شاكر نعمان و/أو  المحامي عمار نعمان شاكر مجتمعين او منفردين ليكون /ليكونوا وكيلا/وكلاء عني/ عنا في العراق لتسجيل او تجديد او نقل ملكية او تغير الاسم او العنوان او الاندماج او التعديل للعلامات التجارية وبراءات الاختراع والنماذج والرسوم الصناعية وحقوق المؤلف والاصناف النباتية واجازات الاستثمار والتراخيص وله حق تسجيل أسماء النطاق لدى هيئة الإعلام والاتصالات بما في ذلك حق والتنازل عن وتصحيح والإضافة إلى وإلغاء الطلبات التي تخصني/ تخصنا  في العراق .
وارجو/ نرجو ان ترسل جميع الاعلانات والطلبات والمكاتبات والشهادات التي تتعلق بهذه الموضوعات للوكيل المذكور/للوكلاء المذكورين على العنوان التالي الذي اتخذته/ اتخذناه ايضا عنوانا لي/ لنا للتبليغ:
ص.ب 55532
بغداد، العراق

بريد الكتروني : iraq@baianatip.com
واتعهد/ نتعهد بأن اخطر/ نخطر المصلحة او المصالح المختصة عن كل تغيير في عنوان التبليغ المبين اعلاه اثناء مدة الحماية القانونية.
ولهذا الغرض اصرح/ نصرح للوكيل المذكور/للوكلاء المذكورين باعداد وتوقيع وايداع كافة المستندات التي يرونها ضرورية او مناسبة واسترجاع اي منها وتصحيحها وتعديلها وابقاء تسجيلي/ تسجيلنا نافذا؛ كما افوض/ نفوض الوكيل المذكور/الوكلاء المذكورين بالمثول امام كافة الدوائر الحكومية او غيرها في العراق وكافة الطلبات بتوقيعه و تقديم  كافة الاعتراضات والردود والادلة والبينات الى مسجل العلامات التجارية؛ وتمثيلي/ تمثيلنا امام المحاكم في العراق على اختلاف انواعها واختصاصاتها ودرجاتها بما في ذلك إقامة الدعاوى والشكاوى وتقديم طلبات الحجز و رفعه ولهم حق المرافعة والخصومة وتقديم اللوائح وإنتخاب الخبراء وإستئناف وتمييز وتنفيذ القرارات والأحكام الصادرة وتقديم الاعتراضات والتظلمات وإتخاذ كافة مايلزم لحماية  حقوقنا المذكورة اعلاه و لهم حق التبليغ و ان  يعين/يعينوا وكيلا او وكلاء عنه/عنهم لعموم ما سبق ذكره او جزء منه وعزله/ عزلهم. واقر/ نقر بمقتضى هذا التوكيل كل ما يقوم به الوكيل المذكور/الوكلاء المذكورون او من ينوب عنهم في حدود القانون.
مكان التوقيع: --------------------------------
تاريخ التوقيع: -------------------------------
اسم الموقع: ---------------------------------
منصب الموقع--------------------------اضافة لوظيفتي...........
اسم الشركة: --------------------------------


